
           
 
 
 
Interpellation från Jan Jönsson (L) till Emilia Bjuggren (S) om fler 
särskilda undervisningsgrupper i de tidiga åldrarna  
 
Socialdemokraterna har länge haft en skepsis mot särskilda undervisningsgrupper. Det 
gjorde att man under den förrförra mandatperioden försökte lägga ner Stockholms 
specialgrupper för barn med omfattande behov av stöd. Med en sådan politik ges inte varje 
barn möjlighet att lyckas med sin skolgång och Liberalerna arbetade därför intensivt under 
den förra mandatperioden för att komma ikapp det växande behovet av särskilt stöd i 
Stockholms skolor. 
 
Liberalerna genomförde då en historiskt stor satsning på elever som behöver skolgång i ett 
mindre sammanhang och en omfattande utbyggnad av skolans särskilda stöd, vilken ska 
vara fullt utbyggd i år. Vi är angelägna om att denna inriktning fortsätter. I Liberalernas 
Stockholm får alla barn den hjälp de behöver, oavsett om man behöver mer stöd eller större 
utmaningar. Det framstår också allt mer tydligt att ju tidigare det särskilda stödet sätts in, ju 
bättre effekt har det för den enskilde eleven.  
 
Vi vill mot denna bakgrund ställa följande frågor: 
 

- Har det rödgröna styret några planer på att införa fler särskilda undervisningsgrupper 
i de tidiga åldrarna? 

- Kan vi räkna med att systemet för att stödja resurskolor kan ligga stabilt över 
perioden?


